

PRAYERS

DAILY ROUTINE OF BUSINESS

TABLING OF DOCUMENTS

Mr. Cooper, for Mr. Wilson (Etobicoke Centre), a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government responses, pursuant to Standing Order 36(8), to petitions concerning the Goods and Services Tax (English and French), as follows:

- 342-7260 to 342-7278 presented by Mr. Boudria;
- 342-7279 presented by Mr. Fontana;
- 342-7281 to 342-7284 presented by Mr. Dingwall;
- 342-7285 presented by Mr. Riis;
- 342-7289 presented by Mr. Comuzzi;
- 342-7291 to 342-7295 presented by Mr. Ouellet.—Sessional Paper No. 342-9/82A16.

INTRODUCTION OF GOVERNMENT BILLS

Mr. Loiselle, seconded by Mr. Jelinek, by leave of the House, introduced Bill C-91, An Act to amend the Financial Administration Act and other Acts in consequence thereof, which was read the first time and ordered to be printed and ordered for a second reading at the next sitting of the House.

The text of the Message and Recommendation of the Governor General pursuant to Standing Order 79(2) in relation to the foregoing Bill is as follows:

His Excellency the Governor General recommends to the House of Commons the appropriation of public revenue under the circumstances, in the manner and for the purposes set out in a measure entitled "An Act to amend the Financial Administration Act and other Acts in consequence thereof".

PRESENTING PETITIONS

Pursuant to Standing Order 36, petitions certified to be in order by the Clerk of Petitions were presented as follows:

- one by the honourable Member for Kingston and the Islands (Mr. Milliken) concerning the Goods and Services Tax (342-7554);
- one by the honourable Member for Broadview—Greenwood (Mr. Mills) concerning the Don River (342-7555);
- sixteen by the honourable Member for Halifax (Ms. Clancy) concerning the Goods and Services Tax (342-7556 to 342-7571);

PRIÈRE

AFFAIRES COURANTES ORDINAIRES

DÉPÔT DE DOCUMENTS

M. Cooper, au nom de M. Wilson (Etobicoke-Centre), membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponses du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, aux pétitions relatives à la taxe sur les produits et services (textes français et anglais), ainsi qu'il suit:

- 342-7260 à 342-7278 présentées par M. Boudria;
- 342-7279 présentée par M. Fontana;
- 342-7281 à 342-7284 présentées par M. Dingwall;
- 342-7285 présentée par M. Riis;
- 342-7289 présentée par M. Comuzzi;
- 342-7291 à 342-7295 présentées par M. Ouellet.—Document parlementaire n° 342-9/82A16.

DÉPÔT DE PROJETS DE LOI ÉMANANT DU GOUVERNEMENT

M. Loiselle, appuyé par M. Jelinek, dépose, avec la permission de la Chambre, le projet de loi C-91, Loi modifiant la Loi sur la gestion des finances publiques et d'autres lois en conséquence, qui est lu une première fois, l'impression en est ordonnée et la deuxième lecture en est fixée à la prochaine séance de la Chambre.

Le texte du message et de la recommandation du Gouverneur général, imprimé conformément à l'article 79(2) du Règlement, au sujet du projet de loi précité, se lit ainsi:

Son Excellence le Gouverneur général recommande à la Chambre des communes l'affectation de deniers publics dans les circonstances, de la manière et aux fins prévues dans une mesure intitulée «Loi modifiant la Loi sur la gestion des finances publiques et d'autres lois en conséquence».

PRÉSENTATION DE PÉTITIONS

Conformément à l'article 36 du Règlement, les pétitions suivantes, certifiées conformes par le greffier des pétitions, sont présentées:

- une par l'honorable député de Kingston et les Îles (M. Milliken) relative à la taxe sur les produits et services (342-7554);
- une par l'honorable député de Broadview—Greenwood (M. Mills) sur la rivière Don (342-7555);
- seize par l'honorable député de Halifax (M^{me} Clancy) relatives à la taxe sur les produits et services (342-7556 à 342-7571);